
 Dagsorden  

  

Skolebestyrelsesmøde 23. september kl. 19.00 

 DAGSORDEN 

Fremmøde: HP, Christina, ML, VH, Martin, William, SZM, 

Annemette, LN, Mia, Lars 

  

  

Afbud: Rasmus, Dennis 

 

1. Orienteringer 

 personalenyt 

 budget og besparelseskatalog 

 trivselstilsyn ved fagsekretariatet (bilag 1) 

 konfirmationsforberedelse 

 opsamling på diverse henvendelser om "uro i byen" 

 inspirationsmateriale fra KL (SZM) 

 dialogmøde mellem skolebestyrelser og politikere den 27. oktober 

 KL undersøgelse om anvendelse af vikarer, brugen af U- og uddannede  

2. Trivselsgruppen 

Der er foretaget nyvalg blandt eleverne. 

Martin er valgt som den gennemgående figur. Det vil gå på skift mellem gruppens 

medlemmer, hvem der ellers kommer som repræsentant til møderne i skolebest. 

  

3. Skolebestyrelsens arbejde 

 Rasmus Arnbak indtræder i stedet for Cherie 

 Skolebestyrelsens årsberetning (Mia og Lars). Udkast? Fremlægning? (Ny)valg 

til næste års udgave? 

Ml giver respons på udkastet til årsberetningen. Næste års beretning: Mia og Lars 

 Åben skole den 5. november: konkretisering af planer fra sidst (eventuelt en 

invitation til Børnecenteret direkte fra skolebestyrelsen?). Som bilag 2 er 

medsendt den invitation, som vi brugte sidste år. Den kan måske danne 

udgangspunkt for en reformulering. 

Skolebestyrelsen inviterer. 

Vi bør i et kommende nyhedsbrev skrive, at forældre altid er velkomne på skolen 

4. Principper for tilsyn med elever (bilag 3) 

Principperne er søgt formuleret, så de er "sat op" på samme måde som "Principper 

for forædreansvar". Gennemgang og drøftelse - herunder 

ikrafttrædelsestidspunkt! Til vedtagelse med eventuelle justeringer. 



Nogle forældre vil selv bestemme, hvorvidt deres børn skal bruge cykelhjelm eller ej, 

andre synes det er dejligt at skolen siger skal! 

Retningslinjerne blødes op med "skoen anbefaler/forventer.." Men at der skal bruges 

cykelhjelm i skoletiden. Dvs. også til og fra hallen. 

Forsøger at få udskolingen til at være rollemodeller. 

5. Kontaktforældreordning 

I indskolingsafdelingen er der valgt 6 nye kontaktforældre. Hvordan tackler vi det i 

de øvrige to afdelinger? Hvad er forventningerne til, hvad kontaktforældrenes 

opgaver er? Hvis vi skal fra "kagebageri" til "medansvar for elevernes trivsel" - hvad 

kræver det så af bestyrelsesinitiativer? 

Hvordan kan vi inddrage forældrene i arbejdet med/drøftelserne af trivsel og 

inklusion - fx ud fra bilag 1? 

Det vil formentlig være en god ide at have en ret konkret "jobbeskrivelse" for 

kontaktforældrenes opgaver. Den hidtidige beskrivelse tilbage fra 2007 trænger til en 

opdatering - se bilag 4. 

Det må meget gerne være handleorienteret. 

1 gruppe pr. afdeling. 

Pkt. 7 i bilag 4 er et godt udgangspunkt. "trivsel" skal være kodeordet. Grupperne 

skal være bindeled mellem skolebestyrelsen og forældregruppen. Annemette 

formulerer et lille "trivselsskriv". 

Tilhørsforhold: 

Lars og Annemette: Indskolingen 

Britt og Dennis: Mellemtrin 

Christina og Mia: Udskolingen 

  

6. Høring budget 2016 (bilag 5) 

Skolebestyrelsen har mulighed for at afgive høringssvar inden den 24.9. Sidste 

halvdel af materialet er en budgetvejledning. Det er nok de første sider incl. dem der 

hedder F1, F2 mv foroven, der har størst interesse. 

Vi har i år en tilløgsbevilling, men den følger ikke automatisk med i de næste år. 

Bilag 6: Med-udvalgets høringssvar. Der tilføjes, at skolebestyrelsen er enig heri. 

7. Eventuelt 

Opfordring fra Harboøre Skole om, at etablere et samarbejde om skolestrukturen 

8. Kommende møder 

kostpolitik, skolens målsætning, sorgplan, dialog og aftalestyring, økonomi og 

budget, samtalegrupper skilsmissebørn, skolelederens arbejdsopgaver, 

skolereform/læringsreform, Perspekt, 

- henvendelse til VLTJ 

- mikroovn i indskolingen og andre trin. 

    

    



Link:   

 


